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Proponowany porządek obrad XXX sesji Rady Miasta przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z XXVIII oraz XXIX sesji Rady Miasta. 

5. Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycielom mianowanym. 

6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje. 

9. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej. 

10. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych podległych miastu do nowego 

roku szkolnego. 

11. Przedstawienie raportu z wykonania w latach 2018-2019 „Programu ochrony 

środowiska dla miasta Brzeziny na lata 2018-2022 z perspektywą do 2025 roku”. 

12. Ocena funkcjonowania kanalizacji deszczowej na terenie miasta. 

13. Informacja na temat zadań własnych Miasta z zakresu gospodarki komunalnej – 

utrzymanie miasta za I półrocze 2020 r. 

14. Sprawozdanie z pracy Rady Miasta, komisji i dyżurów radnych za I półrocze 2020r. 

15. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2020 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2020–2023, 

3) zmiany uchwały Nr XXIII/167/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 30 stycznia 2020r. 

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

4) zmieniająca uchwałę Nr XVII/114/2019 Rady Miasta Brzeziny z dnia 29 sierpnia 

2019 r. w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości oznaczonej jako działka 

nr 216/6, położonej w Brzezinach w rejonie ul. Waryńskiego, 

5) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze przetargu nieruchomości 

oznaczonej jako działki nr 2155, 2156, 2157, 2158, 2159 i 2160, położonej w obrębie 

4 miasta Brzeziny w rejonie ul. Wojska Polskiego, 

6) nadania nazwy ulicy, 

7) zmiany uchwały Nr XXVII/204/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 28 maja 2020 r. w 

sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków - Kościele pw. Podwyższenia Św. Krzyża, przy ul. 

Kościuszki 48 w Brzezinach, 

8) określenia średniej ceny jednostki paliwa w mieście Brzeziny na rok szkolny 

2020/2021. 

16. Wolne wnioski i sprawy różne. 

17. Zakończenie sesji. 

 

 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Maślanko otworzył XXX sesję Rady Miasta Brzeziny w dniu 

27 sierpnia 2020 r. o godz. 909 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była transmitowana               

na żywo do internetu przez You Tube.  
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2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 13. radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Radny Adam Durański spóźnił się, natomiast radna Anna Sokołowska była nieobecna na XXX 

posiedzeniu Rady Miasta Brzeziny. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał proponowany porządek obrad XXX sesji Rady Miasta 

Brzeziny, a następnie zapytał, czy są pytania, uwagi, bądź wnioski do zaproponowanego 

porządku obrad? 
 

Nikt nie zgłosił żadnych uwag, ani wniosków do proponowanego porządku obrad. 
 

4.  Przyjęcie protokołów z XXVIII oraz XXIX sesji Rady Miasta 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi, co do protokołu z XXVIII sesji Rady 

Miasta z dnia 25 czerwca 2020 roku? 
 

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał 

protokół pod głosowanie. 

Wynik głosowania:  

13. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Protokół z XXVIII sesji Rady Miasta Brzeziny został jednogłośnie przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi, co do protokołu z XXIX 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 23 lipca 2020 roku? 
 

Uwag do protokołu nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał 

protokół pod głosowanie. 

Wynik głosowania:  

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 13. radnych. 

Protokół z XXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Brzeziny został przyjęty. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

5.  Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycielom mianowanym 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż w wyniku przeprowadzonego postępowania 

egzaminacyjnego w dniu 6 lipca 2020 roku trzy nauczycielki edukacji wczesnoszkolnej 

uzyskały kolejny stopień awansu zawodowego z nauczyciela kontraktowego na nauczyciela 

mianowanego - Aleksandra Wojdal (SP Nr 1), Agnieszka Miecznik-Marczyk (SP nr 3) oraz 

Aneta Pawlik (SP nr 2), która z przyczyn niezależnych jest nieobecna podczas dzisiejszej 

uroczystości. 

Po złożeniu przez nauczycielki ślubowania Burmistrz wręczyła akty nadania, a Przewodniczący 

kwiaty oraz gratulacje. 
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6.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Burmistrz Ilona Skipor przedstawiła informację z prac między sesjami: 
 

- 26 czerwca podpisała umowę z Wojewodą Łódzkim na  dofinansowanie w ramach programu 

Maluch + na  zadania pn. „Zapewnienie funkcjonowania w 2020 roku 43 miejsc opieki w 

Żłobku Miejskim „MALUCH” w Brzezinach przy ul. Fredry 2a” na kwotę dofinansowania 

63.855,00 PLN. Pozyskane środki zostaną przeznaczone na pokrycie w 2020 r. części kosztów 

wynagrodzeń pracowników żłobka. 
 

- 29 czerwca odbyło się Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników Spółki TBS sp. z o.o. w 

Brzezinach, na którym podjęte zostały uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego spółki za rok obrotowy 2019 i sprawozdania  z działalności Zarządu za rok 2019,  

oraz w sprawie absolutoriów dla Zarządu i Rady Nadzorczej, 
 

- 30 czerwca podpisała umowę na zadanie „Zwiększenie bezpieczeństwa przeciwpożarowego 

poprzez zakup wozu ratowniczo – gaśniczego z wyposażeniem dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Brzezinach” z wykonawcą wyłonionym w trybie przetargu nieograniczonego -  

SZCZĘŚNIAK Pojazdy Specjalne Sp. z o.o. 43-346 Bielsko – Biała ul. Bestwińska 105A za 

kwotę 1.101.957,00zł, 
 

- 2 lipca odbyło się spotkanie z asystentem posła Zbigniewa Rau w sprawie pozyskania środków 

na usunięcie odpadów z ul. Łódzkiej i rozwiązanie problemu zalewania miasta, 
 

- 3 lipca spotkała się z przedstawicielami wykonawcy remontu kanału deszczowego – firmy 

Wuprinż. Wykonawca zwrócił uwagę na wykonywanie robót przy kanale bez uzgodnień w 

okresie gwarancji w tym włączenie dodatkowej  studzienki spustowej w drodze krajowej nr 72 i 

wylanie betonu, 
 

- 6 lipca spotkała się z przedstawicielami PSG w Łodzi w sprawie ugazowienia miasta, 
 

- 7 lipca w Urzędzie Gminy Brzeziny spotkała się z przedstawicielami Stowarzyszenia Mroga w 

sprawie realizacji projektów, 
 

- 9 lipca odbyła się wizyta wicepremiera Glińskiego w OSP w związku z otrzymaniem nowego 

wozu bojowego, 
 

- 17 lipca został odebrany od wykonawcy firmy „Szcześniak” nowy wóz bojowy -  samochód 

ratowniczo-gaśniczy marki Skania P460 dla OSP. Samochód został sfinansowany z budżetu 

miejskiego i dofinansowania RPO Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi, 
 

- 20 lipca w siedzibie Urzędu odbyła się dyskusja publiczna dotycząca zmiany 7 fragmentów 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Brzeziny, 
 

- 22 lipca  podpisała akt notarialny – umowę sprzedaży nieruchomości oznaczonej jako działka 

nr 1857/9 o pow. 7662 m², położonej  w obrębie 8 miasta Brzeziny przy ul. Wodociągowej. 

Cena sprzedaży 444.854,10 zł brutto. Nieruchomość była sprzedana w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego, w wykonaniu uchwały nr XVII/115/2019 Rady Miasta Brzeziny z dnia 29 

sierpnia 2019 r., 
 

- 27 lipca podpisała dwa akty notarialne, pierwszy – umowę sprzedaży nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 3746/12 o pow. 1103 m², położonej w obrębie 8 miasta Brzeziny 

przy ul. Wojska Polskiego. Cena sprzedaży 78.720,00 zł brutto. Nieruchomość była sprzedana w 

drodze przetargu ustnego nieograniczonego, w wykonaniu zarządzenia nr 8/2018 Burmistrza 

Miasta Brzeziny z dnia 11 stycznia 2018 r. i drugi  akt notarialny – umowę sprzedaży 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 3746/15 o pow. 1209 m², położonej  w obrębie 8 

miasta Brzeziny przy ul. Wojska Polskiego. Cena sprzedaży 70.269,90 zł brutto. Nieruchomość 

była sprzedana w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, w wykonaniu zarządzenia nr 

8/2018 Burmistrza Miasta Brzeziny z dnia 11 stycznia 2018 r. 
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- 29 lipca wraz z zastępcą uczestniczyli w spotkaniu w sprawie budowy Centralnego Portu 

Komunikacyjnego w Urzędzie Miasta Łodzi, 
 

-  31 lipca odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników TBS w Brzezinach sp. z o.o., 

na którym podjęte zostały uchwały w sprawie sprzedaży 3 lokali na rzecz dotychczasowego 

najemcy, 
 

- 1 sierpnia uczczono 76. rocznicę wybuchu Powstania Warszawskiego. W godzinę „W” zawyły 

syreny na terenie miasta, 
 

- 3 sierpnia wraz z zastępcą wzięli udział w uroczystym apelu z okazji Święta Policji.  
 

- 5 sierpnia na zaproszenie Burmistrza Brzeziny odwiedził Tobiasz Bocheński Wojewoda 

Łódzki. Zwiedził zrewitalizowany obiekt Muzeum Regionalnego w Brzezinach i wnętrze 

kościoła farnego. Rozmawiano o przyszłych projektach, pozyskaniu środków dla miasta 

Brzeziny i bieżącej współpracy, 
 

- 13 sierpnia wraz z zastępcą uczestniczyli w spotkaniu w Aleksandrowie Łódzkim dot. budowy 

fermy fotowoltaicznej na strefie inwestycyjnej, 
 

- 13 sierpnia Wojewoda Łódzki poinformował, że Miasto Brzeziny otrzymało dofinansowanie 

do przebudowy drogi – ul. Małczewskiej na odcinku o długości 990 mb w wysokości 50% - 

kwoty 550.835,00zł. Inwestycja będzie realizowana na drodze powiatowej. 
 

- 15 sierpnia uczczono 100 rocznicę Cudu nad Wisłą, 
 

- 17 sierpnia podpisała umowę z firmą wyłonioną w trybie przetargu nieograniczonego –

„ANDRO+”  Roman Fijałkowski  95-060 Brzeziny  ul. A. Fredry 43 na zadanie „Bieżące 

utrzymanie dróg i remonty nawierzchni ulic na terenie Miasta Brzeziny w 2020 roku”   na kwotę  

- do 200.000,00zł, 
 

- 18 sierpnia podpisała aneks do Porozumienia z Zarządem Powiatu Brzezińskiego w sprawie 

powierzenia Miastu Brzeziny zadań Powiatu Brzezińskiego z zakresu zarządzania odcinkiem 

drogi Nr 2912 E Brzeziny (ul. Małczewska na odcinku 990 mb). Zwiększono kwotę na 

realizację inwestycji do kwoty 551.000,00zł (wkład własny powiatu stanowiący 50 % kosztu 

inwestycji), 
 

- 19 sierpnia Zastępca Burmistrza uczestniczył w spotkaniu w Zarządzie Zlewni w Łowiczu 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie nt. zapobiegania suszy i budowy małej 

retencji, 
 

- 20 sierpnia Zastępca Burmistrza uczestniczył w spotkaniu informacyjnym nt. programu 

Maluch+ z udziałem  Wojewody Łódzkiego w Starostwie Powiatowym w Łowiczu, 
 

- 21 sierpnia wraz z zastępcą spotkali się z przedstawicielami Regionalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych w Łodzi, 
 

- 24 sierpnia podpisała umowę z firmą Centrum Gospodarki Przestrzennej w Warszawie na 

opracowanie „Przeglądu i aktualizacji granic aglomeracji Brzeziny” na kwotę 12.915,00zł, 
 

- 26 sierpnia podpisała umowę z Wojewodą Łódzkim na dofinansowanie przebudowy drogi – ul. 

Małczewskiej na odcinku o długości 990 mb w wysokości 50% - na kwotę 550.835,00zł. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Daniel Szymczak zadał 4. pytania: 

1. Spotkanie z asystentem posła Z. Rau - czy padły jakieś zapewnienia dotyczące 

rozwiązania problemów jakimi są zalewanie miasta oraz usunięcie odpadów z ul. 

Łódzkiej? 
 

W tym momencie na posiedzenie przybył spóźniony radny Adam Durański. 
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2. Spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia Mroga – jakie były szczegóły spotkania?, 

3. Spotkaniu w sprawie budowy Centralnego Portu Komunikacyjnego w Urzędzie Miasta 

Łodzi – czy znany jest już plan przebiegu linii kolejowej?, 

4. Odwiedziny Wojewody Łódzkiego Tobiasza Bocheńskiego – jakie były tematy rozmów 

oraz omawiane projekty? 
 

Pani Burmistrz odnosząc się do 1. pytania odpowiedziała, iż rozmowa dotyczyła przede 

wszystkim możliwości dokończenia procesu komunalizacji działki na ul. Łódzkiej 35, gdyż przy 

ewentualnym składaniu wniosku na dofinansowanie wywozu odpadów Miasto zobowiązane 

będzie złożyć dokument potwierdzający tytuł władania w/w działką. 

Ponadto poruszono także temat możliwości pozyskania środków ma zapobieganie skutkom 

powodzi, budowę nowego odcinka kanału, jak również remontu komnaty retencyjnej.  
 

Zastępca Burmistrza odpowiadając na 2. pytanie poinformował, iż spotkanie dotyczyło zmiany 

w Radzie Mrogi. Zgodnie z uchwałą podjętą przez Radę Miasta Brzeziny na ostatniej sesji -  

Zastępca Burmistrza będzie reprezentował Miasto w Radzie Mrogi. Na wniosek Miasta 

zmieniło się kryterium oceny wniosków. 

Następnie odnosząc się do pytania 3. poinformował, iż spotkanie dotyczące budowy CPK było 

spotkaniem roboczym. Nie jest znany jeszcze żaden wariant przebiegu linii kolejowej. 

Przedstawiono nowy wariant roboczy od południowej strony Miasta. Spotkanie miało na celu 

uzyskanie wstępnej opinii dotyczącej w/w wariantu. Zasępca Burmistrza poprosił o przesunięcie 

omawianego wariantu bardziej w stronę południową, aby nie przecinał ul. Południowej. We 

wrześniu odbędzie się spotkanie konsultacyjne z mieszkańcami Miasta. 
 

Odpowiadając na pytanie 4. Pani Burmistrz poinformowała, iż podczas wizyty Wojewody T. 

Bocheńskiego omawiano kwestię wniosków złożonych na dofinansowanie samorządów z tarczy 

4. i sposobów ich wykorzystania, jak również możliwości pozyskania przyszłych środków na 

rozwój inwestycji drogowych. Ponadto poruszono temat zalewania miasta, gospodarki 

odpadami komunalnymi (w tym wywozu śmieci z ul. Łódzkiej) oraz dalszej współpracy z 

Wojewodą. 
 

Radny dopytał, czy podczas omawiania tematu zalewania miasta padły konkretne propozycje 

pomocy dla Miasta? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż na chwilę obecną przygotowywane jest PFU do remontu 

komnaty oraz uzbrojenia notorycznie zalewanego podwórka na ul. Mickiewicza 10. 
 

Radny Dariusz Guzek poprosił o doprecyzowanie tematu budkowy CPK i ilości wariantów 

przebiegu linii kolejowej, jak również lokalizacji przystanku w Brzezinach. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż są 3. warianty, w tym jeden nowy, który będzie 

konsultowany z mieszkańcami miasta. Na spotkaniu deklarowano, iż przystanek będzie 

budowany w naszym mieście i kolej aglomeracyjna jest zainteresowana obsłużeniem połączenia 

Brzeziny- Łódź. 
 

Radny zapytał o spotkanie w Aleksandrowie Łódzkim dotyczące budowy fermy fotowoltaicznej 

na strefie inwestycyjnej. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż zgłosił się inwestor z zamiarem budowy fermy 

fotowoltaicznej na strefie inwestycyjnej na działkach w kierunku Rozwożyna. Stąd też 

dzisiejszy projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę działek na ul. 

Wojska Polskiego. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał, czy w umowie na bieżące utrzymanie dróg ujęto zapisy 

dotyczące odchwaszczania chodników oraz koszenia pasa zieleni przy drogach? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w umowie zawarte jest koszenie. 
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Głos zabrała radna Dorota Sobińska-Chruścielewska, która odnosząc się do dzierżawy działek 

pod fermę fotowoltaiczną zapytała, czy jest zainteresowanie wśród inwestorów w/w inwestycją 

oraz jaki będzie przewidywany zysk z dzierżawy? 
 

Na chwilę obecną nie jestem w stanie Państwu powiedzieć, jaki będzie potencjalny zysk; 

dopiero po wyłonieniu wykonawcy w drodze przetargowej – odpowiedziała Pani Burmistrz. 

Jeżeli uchwała zostanie podjęta w dniu dzisiejszym przetarg zostanie niebawem ogłoszony. 
 

Radny Janusz Nowański poprosił, aby Władze Miasta wytłumaczyły na forum publicznym 

dlaczego miasto jest „zarośnięte”? Zapytał również, czy istnieje korespondencja z ZDKiA 

odnośnie koszenia dróg krajowych oraz wojewódzkich? 

Radny poruszył również sprawę bezpiecznego poruszania się na remontowanej jezdni ul. 

Małczewskiej. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż brak koszenia wynika z przeciwdziałania suszy. 

Dodatkowo środki na zieleń są dość skromne. Zgadza się, iż stan utrzymania zieleni nie jest 

zadowalający i w związku z tym podjęto działania mające na celu stworzenie komórki, która 

będzie się tą kwestią zajmować. 
 

Pani Burmistrz odnosząc się do tematu przebudowy ul. Małczewskiej poinformowała, iż 

autorem w/w projektu jest Powiat. Miasto jedynie realizuję w/w inwestycję. 
 

Radny Krzysztof Sienkiewicz zapytał, czy projekt remontu ul. Małczewskiej uwzględnia 

budowę ścieżki rowerowej, która poprawiłaby bezpieczeństwo osób poruszających się w 

tamtym rejonie? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż projekt nie uwzględnia budowy ścieżek rowerowych, zawiera 

jedynie frezowanie drogi oraz budowę nakładki asfaltowej. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał o spotkanie z PSG – czy spółka planuje rozbudowę sieci na 

terenie Brzezin i jakie jest zainteresowanie w/w inwestycją ? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż występuje ogromne zainteresowanie mieszkańców 

przyłączeniem do sieci gazowniczej. Miasto prowadzi rozmowy dotyczące podłączenia PEC-u. 

Z uwagi, iż wcześniejsza umowa jest skutecznie wypowiedziana w chwili obecnej Miasto jest 

na etapie uzgadniania wystąpienia o nowe warunki przyłączeniowe. 
 

Radny Przemysław Maślanko zapytał, czy w umowie na bieżące utrzymanie dróg uwzględniono 

odśnieżanie? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż odśnieżanie zostanie ujęte w zimowym utrzymaniu dróg.  
 

Radny poprosił również o szczegóły spotkania z przedstawicielami Regionalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych w Łodzi.  
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż rozmowy dotyczyły głównie współpracy z Lasami 

Państwowymi w zakresie pozbycia się śmieci z lasów. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki poruszył także temat utrzymania zieleni 

miejskiej i “zarośnięcia miasta”. 
 

Pani Burmistrz powiedziała, iż nowo powstająca komórka zajmie się utrzymaniem zieleni w 

mieście. 
 

Radna Ilona Redlińska poruszyła temat malowania pasów na przejściu na ul. D. Siedzikówny. 
 

Miasto podpisało umowę na bieżące utrzymanie dróg i jak tylko pogoda pozwoli wykonawca 

przystąpi do malowania pasów przy wszystkich placówkach oświatowych w mieście – 

odpowiedziała Pani Burmistrz. 
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Przewodniczący Rady Miasta odnosząc się do tematu podpisanego z Powiatem aneksu odnośnie 

rozbudowy ul. Małczewskiej zapytał, czy zabezpiecza on interesy miasta? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż porozumienie podpisane z Powiatem zostało aneksowane i 

Miasto ponosi jedynie zobowiązania z tytułu zarządzania drogą. 
 

Radny Dariusz Guzek zwrócił uwagę, iż dla mieszkańców nie ma znaczenia czyją własnością 

jest droga na ul. Małczewskiej i jeśli byłaby taka potrzeba Miasto powinno wspomóc powiat w 

tym zakresie. 
 

7.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji, ani zapytań. 
 

8.  Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy wszyscy radni otrzymali odpowiedzi na złożone 

interpelacje oraz czy są usatysfakcjonowani? 
 

Głos zabrała radna Ilona Redlińska, która poinformowała, że nie jest usatysfakcjonowana 

otrzymaną odpowiedzią, gdyż jest ona połowiczna. Powróci jeszcze do tej interpelacji. 
 

9. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek  

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska złożyła zapytanie do prezes TBS-u – kiedy zostanie 

uporządkowana oraz zdezynfekowana piwnica po zalaniu posesji na ul. Mickiewicza 10? 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż oczekuje odpowiedzi dla radnej na piśmie. 
 

10.  Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych podległych miastu do nowego 

roku szkolnego 

Radny Przemysław Maślanko zaproponował, aby z uwagi, iż informacja nt. przygotowania 

placówek oświatowych podległych miastu do nowego roku szkolnego była bardzo szeroko 

omawiana na Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz Komisji Społecznej, proponuje od razu 

przejść do pytań.  

Radny podkreślił, iż najbardziej dręczącym wszystkich pytaniem jest - jak szkoły będą 

funkcjonowały od 1 września br. oraz czy będą bezpieczne? 
 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 Zbigniew Zieliński poinformował, iż część klas rozpocznie 

zajęcia o godz. 800, pozostałe oddziały o 850. Dzieci z szatni będą bezpośrednio przechodzić do 

klas. Na terenie szkoły będą obowiązywać maseczki w części wspólnej do momentu wejścia 

dzieci na salę lekcyjną. Nauczyciele będą prowadzić lekcje w przyłbicach. Sale, ławki i krzesła 

będą dezynfekowane. Dyrektorzy będą wnioskować do rodziców, aby zapisywali dzieci na 

świetlicę tylko w naprawdę wyjątkowych sytuacjach, kiedy nie są w stanie zapewnić dziecku 

opieki. 

Dyrektor oświadczył, iż będzie prosił Władze Miasta o wyrażenie zgody, aby w okresie 

rozpoczęcia roku szkolnego wyłączyć teren szkoły oraz plac zabaw z ogólnego dostępu do 

momentu pracy szkoły (1700-1730), aby uczniowie nie mieli kontaktu z osobami z zewnątrz. 
 

Pani dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 Anna Mrówka dopowiedziała, iż dyrektorzy 

dodatkowo muszą podjąć decyzję, czy przy obecnych ograniczeniach w szkołach będą 

odbywały się zajęcia pozalekcyjne prowadzone przez podmioty zewnętrzne. 

Zwróciła uwagę, iż szkoły mają problem z internetem. 
 

Pani Burmistrz poprosiła dyrektorów, aby wyjaśnili jak zostanie zorganizowane wyżywienie 

dzieci w szkołach. 
 

Dyrektor Z. Zieliński odpowiedział, iż wyżywienie będzie w gestii firmy cateringowej, która 
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wygrała przetarg. Posiłki będą wydawane podczas 3. przerw lekcyjnych i będą podawane 

bezpośrednio do stolika, przy którym siedzieć będzie dwoje dzieci. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała, czy w związku z w/w ograniczeniami nie 

będzie już możliwości sporadycznego zakupu obiadu? 
 

Dyrektor odpowiedział, iż nie powinno to stanowić problemu niemniej jednak będzie o tym 

decydować firma cateringowa. 
 

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł dopowiedział, iż najważniejsze jest aby każde dziecko 

było najedzone w związku z tym nie widzi przeciwskazań, aby takie posiłki zrealizować. 
 

Radna zapytała również, czy w związku z reżimem sanitarnym będą prowadzone koła 

zainteresowań oraz zajęcia wyrównawcze? 
 

Dyrektor odpowiedział, że wszystkie zajęcia ujęte w projekcie organizacyjnym będą 

realizowane. 
 

Radna Ilona Redlińska zapytała, czy przed wejściem do placówki uczniom mierzona będzie 

temperatura? Jakie kroki zostaną podjęte jeśli okaże się, że występuje stan gorączkowy? 
 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 Michał Gołąbek odpowiedział, iż w szkole nr 3 

wyznaczone są 4. strefy bezpieczeństwa, a rodzice muszą przygotować się do tego, że nie 

wejdą do budynku szkoły. Jedynie po godz. 1400 rodzic będzie mógł wejść „ścieżką” do 

sekretariatu. Do szatni dzieci będą przyprowadzać jedynie rodzice dzieci oddziału 0 oraz I klas. 

Według procedury temperatura będzie mierzona tylko tej osobie, która będzie wykazywała 

objawy lub sama zgłosi złe samopoczucie. W momencie pojawienia się objawów dziecko 

będzie niezwłocznie odsyłane do domu. 
 

Następnie na prośbę radnego Daniela Szymczaka dyrektorzy szkół podstawowych 

poinformowali, jak będzie wyglądał organizacyjnie pierwszy dzień roku szkolnego.  
 

11.  Przedstawienie raportu z wykonania w latach 2018-2019 „Programu ochrony 

środowiska dla miasta Brzeziny na lata 2018-2022 z perspektywą do 2025 roku” 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek wyjaśniła, iż Rada Miasta w 2018 roku 

przyjęła uchwałą Program Ochrony Środowiska dla Miasta Brzeziny. Zgodnie z ustawą Prawo 

Ochrony Środowiska co dwa lata musi być sporządzany raport. Pan Wojciech Pająk, który jest 

autorem naszego Programu Ochrony Środowiska na zlecenie Miasta przygotował taki raport. 

Następie W. Pająk przy wykorzystaniu prezentacji multimedialnej przedstawił raport z 

wykonania Programu Ochrony Środowiska w latach 2018-2019 dla miasta Brzeziny – wersja 

papierowa w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Wyartykułował, iż w latach 2018-2019 na terenie miasta Brzeziny realizowano szereg dużych 

inwestycji i projektów wpływających na poprawę stanu poszczególnych komponentów 

środowiska, spośród których do najważniejszych zaliczyć należy:  

• Przebudowę ciągu dróg w ul. Bohaterów Warszawy i Konstytucji 3 Maja,  

• Przebudowę drogi gminnej ul. Traugutta, 

• Realizację projektu pn. „Zwiększenie produkcji energii ze źródeł odnawialnych na terenie 

Miasta Brzeziny”, 

• Realizację projektu „Ekologiczna modernizacja źródeł ciepła w Brzezinach”, 

• Realizację projektu „Poprawa jakości powietrza na terenie Miasta Brzeziny poprzez likwidację 

niskiej emisji realizowana w ramach PONE”,  

• Budowę nowych odcinków sieci ciepłowniczej, 

• Modernizację części osadowej komunalnej oczyszczalni ścieków,  
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• Budowę sieci kanalizacyjnej w ul. Małczewskiej, 

• Budowę sieci kanalizacyjnej w ul. Dąbrowskiego,.  

• Kontynuowanie wdrażania systemu zdalnego odczytu wodomierzy,  

• Rekultywację terenu przy ul. Waryńskiego w Brzezinach. 
 

Poza zadaniami inwestycyjnymi na terenie miasta Brzeziny realizowano również w szerokim 

zakresie m.in. następujące prace i czynności bieżące w ramach poszczególnych obszarów 

interwencji:  

•kontrola podmiotów gospodarczych korzystających ze środowiskowa w zakresie przestrzegania 

udzielonych pozwoleń, koncesji, decyzji (np. w zakresie emisji gazów i pyłów do powietrza, 

rekultywacji gruntów, oczyszczania i odprowadzania ścieków, postępowania z odpadami);  

• monitoring i kontrola instalacji emitujących promieniowanie elektromagnetyczne;  

• utrzymanie i ochrona obszarów leśnych;  

• prowadzenie postępowań z zakresu wycinki drzew i krzewów;  

• utrzymanie i pielęgnacja obszarów zieleni urządzonej;  

• utrzymanie czystości i likwidacja dzikich wysypisk odpadów;  

• demontaż i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest;  

• prowadzenie gminnego systemu gospodarowania odpadami komunalnymi;  

• prowadzenie edukacji ekologicznej;  

• remonty sieci wodno-kanalizacyjnej;  

• remonty i utwardzanie nawierzchni dróg.  
 

Podstawą monitorowania efektów wdrażania Programu Ochrony Środowiska jest przede 

wszystkim ocena aktualnego stanu poszczególnych komponentów środowiska na terenie miasta 

Brzeziny. Przyznanie oceny pozytywnej wskazuje na dobry stan analizowanego komponentu 

środowiskowego, co oznacza, iż realizacja Programu Ochrony Środowiska przyczyniła się do 

poprawy/utrzymania dobrego stanu. Ocena negatywna oznacza natomiast, iż realizacja 

Programu Ochrony Środowiska w danym obszarze interwencji jest niewystarczająca i konieczne 

jest podjęcie wzmożonych działań w celu poprawy stanu rozpatrywanego komponentu 

środowiskowego z przyznaną oceną negatywną.  
 

Komponentami przyrodniczymi, których stan na terenie Miasta Brzeziny oceniono negatywnie 

są: powietrze atmosferyczne, wody, klimat akustyczny. 
 

Stan pozostałych komponentów środowiskowych na terenie miasta Brzeziny, a więc zasobów 

przyrodniczych, promieniowania elektromagnetycznego, gleb oraz zasobów geologicznych 

oceniono pozytywnie.  

Na podstawie analizy stanu poszczególnych komponentów środowiska w przyszłości w 

pierwszej kolejności na terenie miasta Brzeziny należy realizować inwestycje wpływające na 

ograniczenie emisji zanieczyszczeń do powietrza, a także inwestycje z zakresu rozwoju i 

modernizacji infrastruktury wodno-kanalizacyjnej (w celu poprawy jakości wód).  

Podkreślił, iż należy mieć na uwadze, iż realizacja Programu Ochrony Środowiska nie przełoży 

się w sposób natychmiastowy na poprawę stanu środowiska przyrodniczego na terenie miasta. 

Proces ten jest długotrwały i efekty realizacji zadań, które zostały przeprowadzone lub 

wykonywane są obecnie, mogą być widoczne dopiero w dłuższej perspektywie czasowej. 

Istotnym jest również, aby działania prośrodowiskowe były prowadzone systematycznie nie 

tylko na terenie samego miasta, ale również systemowo w całym regionie. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań.  
 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 15 minut przerwy. 
 

Przerwa. 
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Wznowienie obrad. 
 

12.  Ocena funkcjonowania kanalizacji deszczowej na terenie miasta 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka poinformował, iż informacja nt. funkcjonowania 

kanalizacji deszczowej w mieście była szczegółowo omawiana na komisjach Rady Miasta i w 

związku z tym proponuje, aby przejść do zadawania pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy w/w informacja była również omawiana na Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu? 
 

Naczelnik Wydz. RI odpowiedział, że nie, niemniej jednak w/w informacja w wersji 

papierowej była dostarczona radnym razem z pozostałymi dokumentami na sesję. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił Naczelnika Wydz. RI, aby jednak przedstawił stosowną 

informację. 
 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka poinformował, iż na obszarze naszego miasta całkowita 

długość kanałów deszczowych liczy 37.955 metrów, wbudowanych jest 168. wpustów 

ulicznych. Odprowadzanie  i oczyszczanie wód deszczowych odbywa się poprzez system 

separatorów, z odprowadzeniem do rzeki Mrożycy, utrzymanej jako zbieracz wód z kolektorów 

i rowów deszczowych  oraz z kanalizacji ogólnospławnej do oczyszczalni ścieków. System 

kanalizacji deszczowej na terenie miasta powstał w I połowie ubiegłego wieku i jest to system o  

małej przepustowości. Najbardziej niedrożna jest kanalizacja w następujących obszarach: 

- garaże przy ul. Sienkiewicza 8, 

- skrzyżowanie ul. Sienkiewicza i ul. Mickiewicza, 

- nieruchomości położone przy ul. Mickiewicz,a  

- skrzyżowanie ul. Lasockich,  ul. Mickiewicza, ul. Traugutta, 

- ul. Piłsudskiego. 
 

 W 2016 roku przeprowadzono remont kanału deszczowego na odcinku o łącznej długości 

700mb - od wlotu istniejącego rowu deszczowego poprzez teren zabudowy mieszkaniowej ul. 

Mickiewicza, Sienkiewicza, Lasockich oraz w rejonie ul. Piłsudskiego wpadając do rzeki 

Mrożycy.         

Na terenie miasta znajduje się 6 separatorów tj. ul. Reymonta/Północna 2szt., ul. Nadrzeczna 

2szt., ul. Piłsudskiego – Park Miejski 1szt., ul. Waryńskiego 1szt. Wykonywane są coroczne 

przeglądy separatorów – ostatni w grudniu 2019. Na chwilę obecną są one wyczyszczone i 

opróżnione. 

Wpusty uliczne są systematycznie czyszczone i naprawiane przez ZUK Brzeziny oraz 

dodatkowo zlecane firmie zewnętrznej. Udrażnianie wpustów kanalizacji deszczowej nadal 

trwa. 

W 2020r. zostało wykonane czyszczenie przebudowanego odcinka kanału deszczowego o 

długości  700 mb. Biegnącego od wlotu istniejącego rowu deszczowego poprzez tereny 

mieszkaniowe znajdujące się przy ul. Mickiewicza, Sienkiewicza, Lasockich.  Po ostatnich 

nawalnych deszczach w dniach 18 i 20 czerwca 2020r została przeprowadzona kontrola stanu 

technicznego obiektów mieszkalnych przez P.I.N.B. w Brzezinach na ul. Sienkiewicza oraz 

Piłsudskiego. P.I.N.B. w protokole pokontrolnym wykazał, że stan techniczny budynku 

mieszkalnego przy ul. Sienkiewicza jest dostatecznie dobry i nie zagraża życiu i zdrowiu 

mieszkańców, natomiast stan techniczny budynku przy ul. Piłsudskiego jest zły, a parter 

budynku należy bezwzględnie wyłączyć z użytkowania. W ramach gwarancji została również  

przeprowadzona inspekcja TV. 

Ostatnie lata pokazują jednak, że system wymaga modernizacji, zmiany pewnych założeń jego 
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stosowania. Funkcja kanalizacji deszczowej została w ten sposób sprowadzona do jak 

najszybszego odprowadzania ścieków opadowych z terenów o dużym uszczelnieniu do 

najbliższego odbiornika. Miasto szuka rozwiązań, mających na celu poprawę gospodarki wód 

opadowych. Jednym z nich jest  konieczne przeprowadzenie przeglądu i inwentaryzacji kanałów 

deszczowych w mieście, przeprowadzenie czyszczenia i wymiany niedrożnych odcinków 

kanalizacji deszczowej. Miasto Brzeziny planuje budowę zbiornika retencyjnego podczas 

remontu ulic Św. Anny i Południowej, natomiast wszelkie działania uwarunkowane są 

posiadaniem odpowiednich środków finansowych.  
 

Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zapytał, czy istnieje zagrożenie trwałości 

gwarancji ze strony wykonawcy kanału, który podczas sprawdzającego monitoringu odkrył 

nieprawidłowości w postaci ingerencji osób trzecich w przebiegu zremontowanego kanału? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż Miasto zleciło czyszczenie kanału, po którym został 

wykonany jego monitoring, podczas którego odkryto zaistniałe nieprawidłowości – 

wyniesienie rur na ul. Sinkiewicza pod drogą krajową, jak również inne nieprawidłowości 

spowodowane wymywaniem gruntu i dostawaniem się ziemi do kanału. 

Po podtopieniach, które miały miejsce 18 czerwca br. Miasto zwróciło się do wykonawcy o 

przeprowadzenie monitoringu kanału. Wykonawca w ramach gwarancji został zobligowany do 

przeprowadzenia czynności sprawdzających na kanale. W trakcie oględzin firma WUPRINŻ, 

która była wykonawcą remontu kanału, stwierdziła, iż doszło do ingerencji osób trzecich na 

kanale m.in. przy wpustach ulicznych na drodze krajowej 72, jak również przy PEPCO, które 

to bez uzgodnienia z wykonawcą oraz Miastem włączyło się do remontowanego kanału. 

Na chwilę obecną Miasto po przeprowadzeniu kontroli przez Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego zwróciło się do PEPCO o wydanie dokumentów potwierdzających uprawnienia 

do budowy takiej instalacji i włączenia się do naszego kanału. Czekamy na dokumenty. 

Ponadto przedstawiciele PEPCO zostali zobligowani do spotkania z pracownikami Urzędu 

Miasta oraz inspektorami, jednak nie pojawili się na spotkaniu. Miasto zwróciło się również do 

GDDKiA o przedstawienie dokumentacji potwierdzającej zgodę wykonawcy firmy WUPRINŻ 

oraz Miasta na wprowadzenie dodatkowej instalacji  do kanału. W związku z tymi 

nieprawidłowościami firma WUPRINŻ nie uznała naszych zgłoszeń w ramach gwarancji 

uznając je za bezzasadne z uwagi na ingerencję osób trzecich. Trudno powiedzieć, kiedy 

sprawa się zakończy. Miasto wyznaczyło PEPCO, jak i GDDKiA termin na przedstawienie 

żądanej dokumentacji. Jeżeli dokumenty nie zostaną dostarczone będziemy dochodzić swoich 

roszczeń w drodze postępowania sądowego. 

Pani Burmistrz podkreśliła, iż w/w ingerencje spowodowały zakłócenia w całej 

funkcjonalności remontowanego odcinka kanału, co wyraźnie było widać nawet podczas 

krótkotrwałych opadów deszczu, nie mówiąc już o nawałnicy.  
 

13.  Informacja na temat zadań własnych Miasta z zakresu gospodarki komunalnej – 

utrzymanie miasta za I półrocze 2020 r. 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka po krótce omówił informację nt. zadań własnych Miasta z 

zakresu gospodarki komunalnej za I półrocze 2020 r. – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż podczas wspólnego posiedzenia Komisji 

Finansowo-Budżetowej oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego radni do w/w materiału zadali pytania, 

na które odpowiedź miała być udzielona podczas sesji – co potwierdziła autorka pytań – radna Dorota 

Sobińska-Chruścielewska. 

W związku z tym Przewodniczący Rady Miasta poprosił Naczelnika Wydz. RI o udzielenie radnym 

odpowiedzi na postawione pytania. 
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Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odczytał pytania oraz udzielone odpowiedzi: 

1. Gdzie konkretnie wykonano remont cząstkowy nawierzchni na ul. Św. Anny – 5,5 tony (dot. 

zlecenia z 28 maja br. odnośnie bieżącego  utrzymania dróg i remontu)? 

Odp. Naprawę ul. Św. Anny wykonano metodą powierzchniowego utrwalenia – peczerem na 

ogólnej powierzchni 60m2 poprzez wypełnianie ubytków nie tylko w samej osi jezdni, ale 

również szczelin oraz pobocza jezdni. Duża część w/w napraw została wykonana na 

skrzyżowaniu ul. Św. Anny z ul. Południową. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska poprosiła, aby na przyszłość na etapie tworzenia 

zlecenia wskazać konkretna lokalizację zadania, aby zaoszczędzić w przyszłości pracownikom 

Urzędu dodatkowej pracy. 
 

2. Ile do tej pory wydano środków na kastrację oraz sterylizację psów i kotów? 

Odp. Do końca I półrocza 2020 roku wydatkowano na ten cel 8.251,00zł, a jeśli doliczymy 

jeszcze wydatki z lipca br. daje to kwotę 12.261,20zł. 
 

3. Kiedy ostatnio czyszczono kratki ściekowe min. ul. Waryńskiego, za MDK-iem? 

Odp. 3 sierpnia br. oczyszczono około 40 studzienek. W rejonach najbardziej zalewowych tj. 

ul. Mickiewicz, Lasockich, Piłsudskiego. Staszica. Kwota wydatkowana na czyszczenie 

studzienek to 4.500,00zł brutto, a usługę wykonuje najczęściej ZUK, niekiedy w drodze 

zapytań ofertowych również wykonawcy z zewnątrz. Miasto stara się, aby chociaż raz na 

kwartał 168. studzienek zostało wyczyszczonych. Czyszczenie wykonywane jest również w 

ramach powstałych potrzeb.  

Studzienka na ul. Waryńskiego leży w gestii ZDW, natomiast studzienka za MDK czyszczona 

jest na bieżąco. 

Pani Burmistrz dopowiedziała, iż w mieście znikają dekle od studni i studzienek. 
 

4. Kiedy konkretnie zostaną zrealizowane wycinki uschniętych, chorych drzew m.in.                               

na ul. Bohaterów Warszawy, Głowackiego oraz Łódzkiej? 

Odp. Na w/w drzewa wnioski zostały przygotowane już wcześniej, niemniej jednak odstąpiono 

od nich z uwagi na to, że drzewa te dawały nadzieję na to, że „odbiją” - niestety tak się nie stało 

i w związku z tym Miasto ponowi wniosek o ich wycięcie. 
 

5. Kiedy zostanie zamontowana lampa oświetleniowa w parku? 

Odp. Pieniądze z odszkodowania za zniszczoną lampę zostaną przeznaczone na jej naprawę – z 

terminem realizacji do 2 tygodni. 
 

6. Usunięcie uschniętych drzewa na ul. Wojska Polskiego. 

Odp. Drzewa znajdują się w pasie drogowym GDDKiA. Pracownicy Urzędu dokonali 

oględzin i potwierdzają, iż drzewa są uschnięte i nadają się jedynie do wycinki. W związku z 

tym do GDDKiA zostanie wysłana informacja z dokumentacją fotograficzną celem podjęcia 

przez nich stosownych działań w tym zakresie. Termin realizacji jest nieznany, gdyż GDDKiA 

zleca wycinkę firmie z nią współpracującą. 
 

7. Czy możliwy jest montaż nowych witaczy? 

Odp. Aby zamontować witacze należy przygotować projekt inwestycyjny – proponuje, aby 

radni zgłosili to jako wniosek do budżetu na kolejny rok. 
 

8. Złamana tablica z nazwą ul. Konstytucji 3-go Maja na wysokości ul. Modrzewskiego. 

Odp. Tablica zostanie wymieniona przez Miasto, a jeśli uszkodzenie okaże się poważniejsze 

zostanie to zlecone firmie zewnętrznej. 

Naczelnik poinformował, iż oprócz przykryw od studni i studzienek w mieście nagminnie giną 

również znaki drogowe. 
 

9. Zwrócenie uwagi, aby wykonawca remontu na ul. Żeromskiego ustawiał ciężki sprzęt tak, aby 

nie zagrażał on bezpieczeństwu pieszych oraz kierowców. 
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Odp. Wykonawca został poinformowany o zaistniałem sytuacji i będzie miał to na uwadze. 

Jeśli sytuacja się powtórzy sprzęt będzie odpowiednio oznakowany, aby kierowcy zachowali 

szczególną ostrożność. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał, czy w 168. studzienkach ujęte są również studzienki mieszczące się 

na ul. Południowej, które są w opłakanym stanie? 

Następnie odnosząc się do kwestii znikających znaków drogowych poinformował, iż w rowach                           

na ul. Św. Anny znajdują się dwa znaki. 
 

Naczelnik Wydz. RI odpowiedział, iż studzienki na ul. Południowej są również brane pod uwagę przy 

czyszczeniu. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, iż pracownicy Urzędu bardzo zachowawczo podchodzą 

do tematu pielęgnacji drzew w mieście, co w konsekwencji powoduje, iż są one w coraz gorszym 

stanie. Zaapelował, aby nie czekać z działaniami do momentu, kiedy drzewo już nie rokuje. 
 

Radny Daniel Szymczak poprosił o zabezpieczenie drzewa na ul. Piłsudskiego. 
 

W tym punkcie posiedzenie Rady Miasta opuścili radni: Marieta Rdesińska oraz Roman Kornecki. 
 

14.  Sprawozdanie z pracy Rady Miasta, komisji i dyżurów radnych za I półrocze 2020r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki odczytał sprawozdanie z pracy Rady Miasta 

Brzeziny za I półrocze 2020 roku – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, co do przedstawionego sprawozdania. 
 

Następnie poinformował, iż z uwagi na pandemię w I półroczu 2020 roku odbył się tylko jeden 

dyżur radnego Daniela Szymczaka, na który nikt się nie stawił. 
 

Rani również nie wnieśli żadnych uwag. 
 

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Sobińska-Chruścielewska, 

która przedstawiła sprawozdanie z wykonania planu pracy komisji za I półrocze 2020 roku.  

W/w sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, co do przedstawionego sprawozdania. 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak przedstawił sprawozdanie 

z wykonania planu pracy komisji za I półrocze 2020 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu.  
 

Nikt nie zgłosił uwag do w/w sprawozdania. 
 

Jako kolejny sprawozdanie z wykonania planu pracy komisji za I półrocze 2020 roku 

przedstawił Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański - stanowi ono 

załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Radni również nie mieli żadnych pytań, ani uwag, co do przedstawionego sprawozdania. 
 

Następnie Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych przedstawił sprawozdanie z wykonania 

planu pracy komisji za I półrocze 2020 roku - w załączeniu do protokołu. 
 

Nikt nie wniósł uwag. 
 

Na zakończenie tego punktu sprawozdanie z wykonania planu pracy Komisji Edukacji, Kultury 

i Sportu za I półrocze 2020 roku przedstawił Przewodniczący Komisji Przemysław Maślanko - 

w załączeniu do protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
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15.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

15.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2020 rok   

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

15.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2020–2023 

Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Marek Matyszczak poinformował, iż Komisja Finansowo-Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

15.3.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/167/2020 Rady 

Miasta Brzeziny z dnia 30 stycznia 2020r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek na wstępie wprowadziła autopoprawkę w 

podstawie prawnej projektu uchwały, a następnie przedstawiła projekt - w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
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Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki poprosił o wyjaśnienie kwestii godzin 

otwarcia PSZOK-u. 
 

Zastępca Naczelnika A. Guzek poinformowała, iż PSZOK czynny jest od poniedziałku do 

piątku w godzinach 800-1400, przy czym pracuje również w pierwszą i ostatnią sobotę miesiąca, 

jednak wówczas w poniedziałek następujący po pracującej sobocie PSZOK jest nieczynny. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

przyjęła do wiadomości projekt w/w uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  1. – „wstrzymujący się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

15.4.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę Nr XVII/114/2019 

Rady Miasta Brzeziny z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie sprzedaży niezabudowanej 

nieruchomości oznaczonej jako działka nr 216/6, położonej w Brzezinach w rejonie ul. 

Waryńskiego 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał czy to prawda, że zakupem działki zainteresowany jest wytwórca  

mas bitumicznych? 

Radny zwrócił uwagę, iż w/w działalność nie będzie przyjazna dla mieszkańców i środowiska. 
 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odpowiedział, iż rzeczywiście zakupem działki 

zainteresowany jest przedsiębiorca, którego przedmiotem działania jest wytwarzanie masy 

bitumicznej. Niemniej jednak na chwilę obecną, aby mógł uruchomić w/w działalność 

niezbędne jest uzyskanie stosownych uzgodnień oraz pozwoleń. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zapytał, czy na przedmiotowej działce dokonywana była 

rekultywacja? 
 

Nie – odpowiedziała Naczelnik Wydz. RI. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
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Wynik głosowania: 

5. – „za”, 

3. – „przeciw”, 

4. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

15.5.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

w drodze przetargu nieruchomości oznaczonej jako działki nr 2155, 2156, 2157, 2158, 2159 

i 2160, położonej w obrębie 4 miasta Brzeziny w rejonie ul. Wojska Polskiego 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Daniel Szymczak zapytał, jakie korzyści będzie miało Miasto oprócz dzierżawy na 29 

lat? Czy Miasto prowadziło negocjacje, aby część energii z farmy wykorzystywane były na 

potrzeby Miasta? 
 

Po wyłonieniu inwestora okaże się jakie Miasto będzie uzyskiwać korzyści – odpowiedziała 

Pani Burmistrz. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał, czy na pewno powstanie ferma fotowoltaiczna, gdyż w 

uzasadnieniu do uchwały jako główną działalność wskazuje się obiekty produkcyjne, składy, 

magazyny? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w chwili obecnej Miasto jest na etapie procedowania zmian w 

planie zagospodarowania przestrzennego i wiodącym działaniem będzie farma fotowoltaiczna. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zapytał kto będzie korzystał z farmy 

fotowoltaicznej? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż część mocy z farmy fotowoltaicznej będzie oddawana do 

sieci.  
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 12. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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15.6.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zapytał kto jest wnioskodawcą nazwy 

ulicy? 
 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odpowiedział, iż wnioskodawcami nazwy byli mieszkańcy 

posiadający działki przy ulicy o proponowanej nazwie. Wszyscy wyrazili zgodę na taką nazwę. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 11. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

15.7.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/204/2020 

Rady Miasta Brzeziny z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie udzielenia dotacji na 

sfinansowanie prac konserwatorskich przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - 

Kościele pw. Podwyższenia Św. Krzyża, przy ul. Kościuszki 48 w Brzezinach 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem – w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Adam Durański poinformował, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 11. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

15.8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w mieście Brzeziny na rok szkolny 2020/2021 

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł odczytał projekt uchwały, następnie przedstawił projekt 

uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w 

sprawie w/w projektu uchwały? 
 

Przewodniczący komisji Przemysław Maślanko poinformował, iż Komisja Edukacji, Kultury i 

Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uprawnionych do głosowania 11. radnych. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

16. Wolne wnioski i sprawy różne.  

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki, który zapytał, czy to prawda, 

że Miasto zabroniło wędkarzom połowu na stawie miejskim? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż Miasto nie zabroniło wędkarzom połowu ryb tylko 

obowiązywał zakaz z uwagi na prace związane z rewitalizacją oraz pielęgnacją wyspy. 

Wcześniej obowiązywał zakaz amatorskiego połowu ryb wydany przez Okręg Skierniewice 

PZW z uwagi na pasożyta, którym zakaziły się ryby i stan sanitarny wody. Po uchwaleniu 

regulaminu amatorskiego połowu ryb połowy znów będą możliwe. 
 

17.  Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął 

XXX sesję Rady Miasta Brzeziny o godz. 1341 . 

             

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „XXX sesja Rady Miasta Brzeziny z 27.VIII.2020r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=wJdIR0v2vOk. 

 

 

        Przewodniczący Rady 

 

          Grzegorz Maślanko 
 


